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ŠTUDENTSKI SVET 

UNIVERZE V LJUBLJANI 

 

 

 

ZAPIS 5. REDNE SEJE ŠTUDENTSKEGA SVETA UNIVERZE V LJUBLJANI,  

Z DNE  18. MAJA 2011 ob 15. uri  v Zbornični dvorani UL  
 

Seje so se udeležili predsedniki in podpredsedniki ali njihovi namestniki Študentskih 

svetov članic UL: 

 
 OSKAR KRAJNC – AGRFT, ANDREJ ŠKUFCA – ALUO,  JURIJ PREMK in DAMJAN VINKO – 
BF,  ŠPELA JUHART – FDV,  MOJCA SLIVNIK in KLEMEN RUPNIK  – FE, VALENTINA 
BERTONCELJ in JERNEJ REPAS – FFA, TEJA TOROK in DENIS HORVAT – FGG,  ALJAŢ 
GABER in ALEKSANDER KRAJNC – FKKT,  JANEZ TURK  in JURIJ STRITIH – FMF, JAN 
VESEL in URŠKA KOSEC – FRI,  MATIC BRDNIK in GAŠPER SKALAR – FA,  ŢIGA PIŢORN 
in MATIJA BRUMAT – FS, JASMIN JERIČ in ŢIGA BAUER – FŠ,  URŠKA HONZAK in MIHA 
ŠOBA – FF,  ŢIGA KRUŠIČ ( k točki poročilo o delu UO LJ ) in LARISA ČEHOVIN – MF, 
BOŠTJAN BRATUŠA in TINA MAROLT – NTF, GREGOR VODE – PEF, ALJOŠA KRDŢIČ in 
SUZANA PECIN- PF, TANJA KNIFIC – VF, KLEMEN KOCJANČIČ – TEOF,  JOŢEF 
GREGORC – FSD, ANŢE BERLIČ – FU. 

 
Seje se je udeleţila Majda Černjavič, svetovalka – UL 

 

 

K točki dnevnega reda iz prejšnje seje o predlaganih spremembah študijskega reda, 

spremembah Statuta Ul, ki se nanašajo na predlog zmanjšanja števila opravljanja  izpitov 

in o ceniku storitev za doktorski študij in doktorskem študiju na UL, se seje udeležil 

rektor, prof. dr. Radovan Stanislav Pejovnik. 
Prisoten je bil tudi Gregor Jagodič, svetovalec UL za odnose z javnostmi. 
 

Plodna razprava je zajemala aktualne probleme o študijskih zadevah in teţavah, s katerimi se 
študenti in rektor soočajo. V odprtem dialogu je rektor odgovarjal na vprašanja študentskih 
senatorjev in svetnikov. Debata, ki se je razvila, je bila konstruktivna, študenti pa so bili s 
pogovorom zadovoljni. 

Študenti so  pozitivno presenečeni, da se je rektor udeleţil seje študentskega sveta in si vzel 
dve uri časa za razpravo in bili zadovoljni, da na tak način sodelujejo z vodstvom univerze. 

Na željo rektorja in predsednika ŠS UL je bila po razpravi sprejeta pobuda, da se na sejo 

senata UL uvrsti točka dnevnega reda o študentskih anketah, kjer bi  tekla razprava v 

povezavi s predlaganim spremembami Statuta UL, študijskega reda UL, predvsem v 

delu, ki predvideva zmanjšanje števila opravljanja izpitov .  
Študenti morajo postati »ogledalo« profesorjem. 

O seji Upravnega odbora UL sta poročala rektor in Ţiga Krušič, študent član UO UL. 

Povzela sta tudi neprijetno  ( nekulturno ) izkušnjo dogodkov pred stavbo UL pred sejo UO UL. 
Do dogodka se je distanciralo tudi vodstvo ŠS UL, ki ni bilo organizator protesta glede 
povišanja cen šolnin na FF in FDV. Prevladala je splošno mnenje po kulturnem dialogu, ki lahko 
prinese pozitivne rezultate. Na UO UL je študent  član UO UL skupaj s predstavnikoma iz FF 
dosegel umik točke dnevnega reda o povišanju cen šolnin in zmanjševanju števila opravljanja 
izpitov. Enako je rektor dosegel tudi na seji senata UL. Rektor čaka poročilo-podatke članic o 
analizi kolikokrat in kje se največkrat opravljajo izpiti. Ko bo imel analizo, jo bo posredoval ŠS 
UL. 
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Rektor je opozoril vodstvo ŠS UL, da najostreje reagira pri Svetu vlade o visokem šolstvu, 
kjer so dejali, da so predstavniki ŠOS predstavniki študentov UL. Rektor je ostro protestiral. 
Študente UL predstavlja Študentski svet UL, ki se ga mora povabiti na seje Sveta za visoko 
šolstvo.  

 

Nekaj poudarkom iz razprave med rektorjem in študenti: 

- UL ne postala plen kapitala in ne bo korporativna zdruţba 

- na UL pripravljajo strategijo razvoja UL do leta 2020. Gradivo bo posredovano tudi ŠS UL v 
razpravo in dodatne predloge 
 

-  v razpravi je rektor  povedal, da se zavzema se za uskladitev cen za šolnine na 
podiplomskem študiju z dejanskimi stroški na članicah UL in da je MZ je postavilo ostre 
normative kot pogoj za subvencioniranje doktorskega študija. K ceni iz cenika UL MZ prispeva 
le 60%, ostalo morajo pokriti članice UL. Poudaril je, da doktorski študij na UL ni urejen in da 
mora postati del pedagoškega sistema ( za 20% se je povečal vpis na doktorski študij na UL ).V 
sklepi UO FF je namreč zapisano, da ne gre za  dvig, ampak za realno oceno vrednosti dela. 
Do sedaj je FF usklajevala šolnino s t.i. normirano šolnino, ki jo je predpisovalo pristojno 
ministrstvo, ki je bila ţe v izhodišču pod spodnjo mejo sprejemljivosti za kakovostno izvedbo 
študija, in na podlagi katere je FF vsa leta (12 let) uspešno pridobivala sredstva iz razpisa za 
sofinanciranje podiplomskega (bivšega magistrskega in doktorskega) študija – s tem so bili vsi 
študenti, ki so izpolnjevali pogoje, deleţni sofinancirane šolnine. 
- rektor je povedal, da drţava za dijaka prispeva 6000 evrov za doktorskega študenta pa 2700 
evrov, da vse kliče po novih rešitvah za ureditev doktorskega študija. 
 

 

 
 

Ad 1 

Sprejet je bil naslednji dnevni red: 

 
1.Potrditev dnevnega reda  
2. Potrditev zapisnika 4. redne seje  
3. Poročilo vodstva ŠS UL  
4. Predlog razdelitev sredstev za članice Študentskih svetov UL 
5. Predlog razdelitev sredstev po razpisu za Projekte ŠS članic UL 
6. Pobude ŠS članic 
7. Razno 
 

 

 

 

 

Ad2  
Zapis 4. redne seje  ŠS UL z dne 20. 4. 2011 je bil sprejet ( 1 vdrţan ) 
  

 

Ad 3 

V poročilu vodstva ŠS UL je bilo povedano, da je na Razpis za eseje prišlo 22 esejev, kar 

je lepo število, imenovani člani komisije berejo eseje, zaključili bodo predvidoma 31. 

maja 2011. Na naslednji seji ŠS UL bo podano poročilo. 

Predsednik je poročal, da ZARADI ODSTOPA DOSEDANJE ČLANICE HK, Maje 

Peharc, ŠS UL mora razpisati kandidacijski postopek za izvolitev člana habilitacijske 
komisije iz vrst študentov (mandat člana HK je dve leti, rok oddaje kandidatur je dan 
pred junijsko sejo ŠS UL). 
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Predlagal je, da se popravi sklep ( s soglasjem JANJE KRIŢAJ ) SKLEP SPREJET NA 3. SEJI 
ŠS UL, dne 30. 3. 2011, ki bi se glasil: 

Janja Kriţaj je namestnica v Disciplinski komisiji za študente UL ( ne članica komisije kot je bilo 
pomotoma zapisano ), iz razpisanega postopka za izvolitev, po sklepu ŠS UL, sta bili prosti 
mesti za dva namestnika v Disciplinski komisiji za študente) 
ŠS UL ponovno razpisuje kandidacijski postopek za izvolitev še enega namestnika v 
Disciplinski komisiji za študente ( mandat člana je eno leto, rok oddaje kandidatur je dan pred 
junijsko sejo ŠS UL). 

ŠS UL ponovno razpisuje postopek za izvolitev namestnika v Komisiji za pritožbe 

študentov in še enega predstavnika ( namestnika ) v komisiji za Prešernove nagrade 

študentom UL ( mandat člana je eno leto, rok oddaje kandidatur je dan pred junijsko sejo 

ŠS UL) 

 

Predlagani sklepi so bili z 1 vdržanim sprejeti. 
 

 

Ad 4 

Tajnik ŠSUL, Tit Plevnik (EF) je pripravil tabelo razdelitve sredstev ŠS članicam UL. V 

poslanem gradivu za sejo, je bilo predloţeno tudi pravno mnenje Mihaele Bauman 

Podojsteršek, pomočnika rektorja za finančne zadeve in prof. dr. Mihe Juharta, 

prorektorja: 

 
 
»Uredba o javnem financiranju visokošolskih zavodov in drugih zavodov, na podlagi katere 
MVZT dodeljuje sredstva univerzi za študijsko in ob-študijsko dejavnost, investicije in 
investicijsko vzdrţevanje ter razvojne naloge, v 31. členu določa način določitve zneska za 
interesne dejavnosti študentov. 
Prvi odstavek tega člena opredeljuje, da se sredstva določijo ob upoštevanju števila študentov  
in vrednosti točke za posameznega študenta, ki jo s sklepom za vsako proračunsko leto določi 
minister. 
Drugi odstavek istega člena pa opredeljuje, da se v število študentov štejejo vsi študenti 
rednega študija brez absolventov, ki so vpisani v programe sprejete pred 11.6.2004 in v 
programe prve in druge stopnje. V število študentov se ne vštevajo študenti, ki so vpisani v 
programe druge stopnje z ţe pridobljeno izobrazbo, ki ustreza najmanj drugi stopnji. 
Menimo, da moramo proračunska sredstva delitvi skladno z  uredbo. 
 
 

Aljoša Krdžić ( PF ) je poudaril, da bi morali v prihodnje doseči spremembo, tako da bi se 
upoštevali vsi vpisani študenti, tudi izredni, ne samo redni. Saj vsi plačujejo prispevke. 

 

 

 

Predlog razporeditve sredstev za študentske svete članic UL za leto 2011 
V skladu s Finančnim planom ŠSUL 2011 in pravnim mnenjem UL (priloga 1) smo 60% 
proračuna ŠSUL (43892,58 €) razdelili med članica glede na število rednih študentov. Hkrati 
smo v skladu s programom dela ŠSUL za leto 2011 uvedli minimalni znesek, ki ga ŠS članice 
morajo prejeti za delovanje, ki znaša 588€. Pet članic po proporcionalni delitvi sredstve ŠSUL 
ne dosega minimalnega zneska, zato dobijo doplačila v ustrezni višini, kot je razvidno iz Tabele 
1. 
 
 
 
Tabela 1: Prikaz razdelitve sredstve ŠS članic UL za leto 2011 

Članica 
UL 

Število 
rednih 
študentov 

Sredstva glede na 
število članov 

Doplačilo do 
minimalnega 
zneska 

Skupno izplačilo 
na članico 
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AGRFT 117 123,52 464,48 588,00 

AG 422 445,52 142,48 588,00 

TEOF 423,5 447,10 140,90 588,00 

ALU 431 455,02 132,98 588,00 

VF 445 469,80 118,20 588,00 

FSD 630 665,11 0,00 665,11 

FPP 640 675,67 0,00 675,67 

FŠ 829 875,20 0,00 875,20 

FA 1117 1179,25 0,00 1179,25 

FFA 1233 1301,72 0,00 1301,72 

FMF 1264 1334,45 0,00 1334,45 

NTF 1295 1367,17 0,00 1367,17 

PF 1323 1396,73 0,00 1396,73 

FKKT 1340 1414,68 0,00 1414,68 

FRI 1370 1446,35 0,00 1446,35 

FGG 1560 1646,94 0,00 1646,94 

FU 1570 1657,50 0,00 1657,50 

ZF 1588 1676,50 0,00 1676,50 

MF 2004 2115,69 0,00 2115,69 

FE 2112 2229,71 0,00 2229,71 

PEF 2258 2383,84 0,00 2383,84 

FS 2460 2597,10 0,00 2597,10 

FDV 2665,5 2814,05 0,00 2814,05 

BF 2748 2901,15 0,00 2901,15 

EF 3630 3832,31 0,00 3832,31 

FF 6100,5 6440,49 0,00 6440,49 

     
Skupaj 41575,5 43892,58 999,04 44891,62 

 

Sklep ni bil sprejet, ker so bili ugotovljeni nekateri netočni podatki o številu študentov na 

prvih 4 članicah iz seznama. 

Po elektronski pošti se članom ŠS UL pošlje popravek in se na korespondenčni seji 

sprejme takšna popravljena tabela. 

 

 

 

Ad  6 

S sklepom seje ŠS UL in v skladu s finančnim načrtom ŠS UL, je ŠS UL objavil razpis za  

projekte ŠS članic, ki se bodo izvajali v študijskem letu 2011 v vrednosti  13.987,85 

EUROV.  
 
Na Razpis za sofinanciranje projektov ŠS članic UL se je prijavilo 23 ŠS članic UL z 
zahtevki v skupni vrednosti 40.333,39 evrov.  
 

 

 

 

 

 

 

 

članica     SKLEP 5. SEJE ŠSUL Z DNE 18. 5. 2011 odobreno 
skupaj 
članica 

AG Strokovna ekskurzija AG v Italijo 600 600 

ALUO Seminar pogoji umetnosti 200   
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  simpozij Kako misliti avt. stru. znotraj univerze  200   

  delavnica za d.p. zvoka in videa 200   

  OKO za OKO 40,94 640,94 

BF glasilo BFKO 300   

  BF se igra 350   

  Strokovna ekskurzija v Makedonijo 350 1000 

EF tutorstvo 400   

  okrogla miza 300 700 

FA arhimajica 250   

  Strokovna ekskurzija Avstrija 300   

  Razstava seminarskih projektov 100 650 

FDV Časopis FDV 300 300 

FE glasilo Elektra 300   

  tutorstvo 250   

  okrogla miza (JE) 100 650 

FF tutorstvo 200   

  rdeča nit 200 200   

  filofest 600 600 1000 

FFA tutorstvo 400   

  glasilo Spatula 300 700 

FGG glasilo Most 250   

  int.stran  150 za domeno 150 400 

FKKT tehnologijada 300   

  Fotografska razstava 2011 200   

  sejem zapiskov 168,39 668,39 

FMF mafijski piknik 600 600 

FRI 
stran 188,52 eur za dig.potrdila (62,84 za eno 
leto) 188,52   

  glasilo Frik 390 578,52 

FS glasilo Šrauf 300   

  Mašinjada 2011 300 600 

FŠ Šport je šport 400 400 

FU Strokovna ekskurzija 400   

  Drţavni študentski debatni turnir 200 600 

MF Informiranje brucov in študentov MF 400 400 

NTF Revija graphix 300   

  15. geotabor 400 700 

PEF Majice PEF 500 500 

PF tutorstvo 200   

  Strokovna ekskurzija Strasburg-Luksemburg 300 500 

TEOF tutorstvo 100   

  Strokovna ekskurzija Salzburg 250   

  glasilo Kolokvija 300 650 

VF zbornik VF 200   

  Promocija-pisala 160   

  Strokovna ekskurzija Italija 200 560 

ZF tutorstvo 500 500 

 
SKUPAJ 13897,85 13897,85 

 

Študentski svet Univerze v Ljubljani sprejel sklep o zgornji razdelitvi sredstev ( 1 glas je 
bil proti, 3 so bili vdrţani ) 
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Ad 7 
Pobude in razno 
 

 ŠS UL začenja postopek za projekt skupnega nastopanja članic UL pri nezgodnem 
zavarovanju študentov. Za koordinatorja projekta se potrdi Janeza Turka iz Fakultete 
matematiko in fiziko. Za vse dodatne informacije ga pokličite na 040 579 178 ali 
janezturk@hotmail.com  Sprejeta je bila tudi pobuda za ustanovitev skupine članic UL, 
ki bodo skupaj nastopale pri iskanju najboljšega ponudnika nezgodnega zavarovanja. 
 

 
 Študenti iz PEF,FFA, FSD so opozorili na perečo problematiko financiranja obveznega 

usposabljanja, obvezne prakse, pripravništva, strokovnega izpita, kot del obveznega 
študijskega procesa. Sedaj ŠS članic poskušajo urediti razmere na članicah, če se bo 
uredilo bodo poročali in prenesli problematiko na ŠS UL in vodstvo UL.   
 

 
 Gregor Jagodič je člane ŠS UL seznanil, da bo na povabilo Univerze v Ljubljani je prišel 

Nobelov nagrajenec, kemik prof. dr. Jean Marie Lehn, 
      Povabil jih na podelitev in na predavanja v ZD in PF.  
      Častni doktor Univerze v Ljubljani    bo ob tem imel predaval na temo  
     "Vidiki v kemiji:   Odsupramolekularne kemije do adaptivne kemije"in 
       v torek 24. 5. 2011 na PF, z naslovom From Matter to Life: Chemistry? 

 
 
 
 
 
Zabeleţila: 
Majda Černjavič 
 
Pregledal: 
Matija Brumat               Predsednik ŠS UL 
                        Janez Turk 


